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Game Yesterday was the ninth day of the World Cup. There was a

football match between China and Brazil. We know Brazilian Team

is the top one of the world. Though the players of the Chinese Team

tried their best, they still lost the game. The result of the game was 4:0.

I think they did better than the first game.I believe they can learn a lot

from Brazilian Team. I hope the team of China will be a strong team

one day. 昨天是世界杯赛的第九天。中国队对巴西队。我们都

知道巴西队是世界上最好的足球队。虽然中国队队员竭尽了

全力，但是还是输了。比赛结果四比零。我觉得中国队表现

比第一场要好多了。我相信，他们能从巴西队那里学到很多

东西。 我希望中国足球队终有一天成为强队。 Yesterday

evening the team of China played against the team of Brazil. The

game started at 7: 30. It was an exciting game.Brazilian Team is the

best one in the world. Everyone in the team of China tried his best,

but the team of Brazil was too strong.Chinese Team couldn＇t stop

them. They kicked four goals, and our team lost the game. We hope

the players in Chinese Team can make great progress, and it will be a

strong team one day. 昨天晚上，中国足球对迎战巴西足球队。

比赛在7：30开始。那是一场令人激动的比赛。巴西队是世界

上最好的足球队，中国队的每个队员都尽了最大努力，但是

巴西队太强大了。中国队根本抵御不住他们的进攻，最终以

零比四输了这场比赛。 我们希望中国足球队队员能取得较大



的进步，将来能成为一个强队。百考试题编辑整理 100Test 下
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